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Abstract (en)
The rollers (2) comprise an internal chamber (1) into which the steam is introduced. Pipes (6) located at one end of the chamber enable condensate
outflow. The condensate outlet pipes extend as far as an annular housing (7) in which is incorporated a ring formed from different independent
sectors. These ring sectors, located inside the housing, can be radially displaced between end positions. In one position they rest on the bottom of
the housing closing the pipes and in the other position, furthest away from the bottom, they leave the pipes open. When the roller is stopped, the ring
sectors are in a stable position, under the effect of their weight. When the roller rotates they occupy, as a result of centrifugal action, the end position
furthest from the housing bottom.

Abstract (fr)
Perfectionnements a des rouleaux onduleurs chauffés a la vapeur, selon lesquels la chambre intérieure (1) destinée a la vapeur de chauffage est
réalisée avec une certaine conicité longitudinale, la sortie pour les condensats s'effectuant par I'extrémité de plus grande largeur, a travers des
conduits (6), lesquels sont en liaison avec un logement annulaire (7) dans lequel est logé un anneau formé de plusieurs secteurs indépendants qui
ont une possibilité de mouvement radial entre des positions respectives par rapport au fond dudit logement (7) pour laisser les conduits (6) ouverts
lorsque le rouleau (2) tourne et les fermer lorsqu'il est arrété. <IMAGE>
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